



诚信承诺书

Integrity Commitment Letter

承诺人姓名（与护照一致）：

Full Name (As in your passport)

身份证件类型及号码：

Type & No. of Identity Document

本人郑重承诺：

I solemnly understand the following statements of mine:

1. 本人对申请的书面、电子材料均进行了认真核对，所填写和提交的所有材料均真实、有效。
I have carefully checked all my application materials including hard copies and digital materials. I promise all the information, materials and documents I submitted for my application are true and valid.
2. 本人对申请材料在申请过程中由有关部门和学校进行真实性审核结果承担责任。
I take fully responsibility for the integrity check result of my application materials by relevant departments and schools during my application process.
3. 本人明白提交虚假、编造、伪造的申请材料是严重违规行为，接受在此条件下被立刻取消申请资格和其他相关处罚。
I understand that submitting false, fabricated, or forged application materials is a serious violation of regulations, and I accept the punishment of being immediately disqualified for application under this condition.

承诺人签名：

Signature:

日期：

Date